
Protokół nr IX/2025 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 05 lutego 2025r. w godz. 1400 – 1545 

w  Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr Jańczak  o godzinie 1400 otworzył IX  Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na IX Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

IX  Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady 

Miejskiej na 2025 rok, 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

VIII/60/2024 z dnia 20 grudnia 2024 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2025, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiących własność gminy Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Poniec na lata 2024-2030 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Szkoły Podstawowej w 

Poniecu im. ppłk. dr. Bernarda Śliwińskiego, 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 



13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad, dlatego Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił 

radnych o głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Radni jednomyślnie przegłosowali ustalony porządek obrad. 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów.  

ad.3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych, 

Radna Łucja Markowska złożyła interpelacje do Starostwa Powiatowego w sprawie: 

- montażu podwyższonego przejścia dla pieszych, 

- wymiany znaków drogowych, 

- umieszczenia lustra drogowego. 

Radna Justyna Smektała złożyła interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie wycinki 

krzewów na drodze powiatowej. 

ad.5 Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z VIII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół 

z VIII Sesji Rady Miejskiej.  

 

ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady 
Miejskiej na 2025 rok, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił swojego Zastępcę radnego Dariusza Kielisia o 

przedstawienie planu pracy Rady na 2025 rok. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił przewodniczących komisji stałych o 

przedstawienie planu pracy komisji na 2025 rok. 



 

Radna Łucja Markowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła plan pracy Komisji 

na 2025 rok. 

 

Radny Mariusz Nowak – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 

Spraw Socjalnych i Obywatelskich przedstawił plan pracy Komisji na 2025 rok. 

 

Radny Jarosław Twardy – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa przedstawił plan pracy Komisji na 2025 rok.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił radnych o przeprowadzenie 

głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie Plany Pracy Rady oraz Komisji 

Stałych na 2025 rok.  

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr IX/71/2025 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady Miejskiej na 2025 rok, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr VIII/60/2024 

z dnia 20 grudnia 2024 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2025-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr IX/72/2025 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr VIII/60/2024 z dnia 20 grudnia 2024 

r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2025, 



 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr IX/73/2025 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2025, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 10 minut przerwy. 

 

ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiących własność gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr IX/74/2025 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 

stanowiących własność gminy Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Poniec na lata 2024-2030 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, 

 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr IX/75/2025 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Poniec na lata 2024-2030 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Szkoły Podstawowej w 

Poniecu im. ppłk. dr. Bernarda Śliwińskiego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków 

Tadeusza Fornalika o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków Tadeusz Fornalik przedstawił projekt uchwały  

wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił radnych o przystąpienie do 

głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr IX/76/2025 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Szkoły Podstawowej w Poniecu im. ppłk. dr. 

Bernarda Śliwińskiego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.12  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 



Odpowiedź na interpelacje radnych : 

- Alberta Sierakowskiego, 

- Ireneusza Maćkowiaka,  

- Mariusza Nowaka, 

- Łucji Markowskiej, 

- Ryszarda Sikorskiego, 

- Dariusza Kielisia,  

- Tadeusza Fornalika 

 złożone na poprzednich sesjach Rady Miejskiej. 

Radny Ireneusz Maćkowiak odniósł się do otrzymanych odpowiedzi na interpelacje – nie jest 

zadowolony z odpowiedzi, która neguje prośbę zawartą w interpelacji. 

Burmistrz Jacek Widyński odniósł się również do negatywnej odpowiedzi na interpelację ze 

Starostwa Powiatowego. Dotyczy ona poprawy bezpieczeństwa wszystkich, którzy 

przebywają w okolicy. Będą podejmowane kolejne działania przez Gminę Poniec w tej 

sprawie, ponieważ inwestycja w poprawę bezpieczeństwa potrzebna jest dla mieszkańców. 

Burmistrz zaznaczył, że jeśli nie ma czegoś w standardach Starostwa Powiatowego, to nie 

znaczy, że przepisy tego nie dopuszczają. 

ad.13 Wolne wnioski i zapytania, 

 

Radny Dariusz Kieliś poinformował o zniszczonym znaku –„ Teren zabudowany” przy drodze 

w kierunku Waszkowa oraz o znaku o ograniczeniu prędkości przy remontowanej drodze w 

kierunku Bojanowa. 

Radny Ireneusz Maćkowiak zapytał o „ Zbiornik Rokosowo” – na jakim areale ma powstać. 

Burmistrz Jacek Widyński udzielił odpowiedzi.  

 

Ad. 14 Zakończenie 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w IX Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1545 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Jagoda Klimasz        Piotr Jańczak  
 



 

 


